

NOTULEN A.L.V. GENOOTSCHAP REÛNISTEN G.S.A.V.V. FORWARD

DATUM: 19 april 2025

PLAATS: VV Groningen, te Groningen

AANVANG: 12.03 uur

PRESENTIELIJST (24):

Oelie (Henk Uildriks voor intimi), tevens erelid GSAVV Forward

Tomas Butz

Feikens sr. en jr.

Joost Wilders

Wietse Lubbers

Sven Hissink

Remco Keizer

Henk Postema (erelid)

Bart Giezen

Arend Pasma

Mark Kaal (erelid)

Willem Valkenburg

Maikel Breukelman

Jan Stavast (erelid)

Remko Komijn

Martijn de Bruijn

Peter Wijkstra (erelid)

Maarten Trippenree

Idse Sorber

Marijn Giezen

Robert Chorus

Allard Bergstra

Barend Koch

Er waren nog meer reuinsten aanwezig, maar wellicht te laat en/of te lui om de presentielijst in te vullen. O.a. (erelid) Robert Bolhuis.

01. OPENING

Adriaan opent “stipt” om 12.03 de vergadering. Als ik het me goed herinner mochten we plaatsnemen in een soort opslaghok, zonder ramen en met een stoel of wat. Daardoor begonnen we “stipt” op tijd omdat er eerst nog anar voldoende stoelen gezocht moest worden en het wat extra tijd vergde om Oelie op plaats van bestemming te krijgen. Toen iedereen de juiste plek had gevonden konden we daadwerkelijk beginnen, uiteraard met het ‘Three Cheers’.

02. VASTSTELLING AGENDA

Ik heb geen commentaar opgenomen in de notulen en nagenoeg een jaar na dato vervaagd de herinnering ook waardoor ik concludeer dat de agenda zo is gebleven als voorgesteld.

03. MEDEDELINGEN BESTUUR & POSTZAKEN

Op de uitnodiging voor de ALV zijn een aantal afmeldingen binnengekomen, zo heeft (erelid) Schulting zich verontschuldigd, heb ik 2x Zeemering genoteerd, dat zullen beide broers geweest zijn.

Ook Henk Oudeman kon niet aanwezig zijn. En ook (erelid) Frans van Bakelen moest verstek laten gaan. Daarnaast heeft (erelid) Ambags zich ook verontschuldigd en helaas kon ook (erelid) Hans Barelds er niet bij zijn.

Hans is eind 2025 overleden.

In verdere mededelingen

- krijgt (erelid) Peter Wijkstra nog zijn speldje, inmiddels is de voorraad weer aangevuld en kunnen ze voortaan weer direct worden uitgereikt.
- greep Ruben Haring weer eens mis en liet de bal het doel treffen, dit keer niet met verlies tot resultaat met met de (aan)winst van zijn dochter. Gefeliciteerd.
- meldt Adriaan dat we tegeltjes hebben gemaakt voor 'verdienstelijk lid', het is de bedoeling dat we die uitreiken aan Forwardianen die zich inzetten voor de vereniging of het genootschap.
- merkt Feikens op dat we op BeQuick beginnen te lijken. Ik neem aan dat dit sr. was, maar ze maken allebei wel vaker domme opmerkingen dus zeker weten doe ik dat niet...
- Feikens vraagt ook of we nog moeten stilstaan bij overleden (ere)leden, waarop Oelie zegt "Vroegen ze daarom?"

Inmiddels zijn het meer algemene opmerkingen geworden in plaats van mededelingen vanuit het bestuur, waardoor we orde op zaken stellen en Adriaan de aandacht vraagt voor de 'tour de Frans' en we een minuut stilte houden voor Frans Pasma.

Oelie: "...die minuut duurt bijna net zo lang als zijn studie..." en daarmee staan we met een 'lach' stil bij een groot Forwardiaan en erelid en vriend van velen, die helaas begin 2025 is overleden.

05. NOTULEN

Er wordt opgemerkt dat de tekst mooi is gemaakt door ChatGPT, de schrijvers van de vorige notulen wilden meegaan met de tijd (of missen de skills om op een normale manier aantekeningen te maken en/of de fantasie om grote delen van de notulen "uit het hoofd" te reproduceren). ChatGPT heeft de website van het reünisten genootschap nog niet tot zich genomen, waardoor de correcte weergaven van ereleden ontbreekt.

Verder is er niets aan te merken op de notulen, iedereen is enorm onder de indruk van de 5 minuten die men erin heeft gestoken om de opgenomen vergadering door ChatGPT uit te laten werken.

06. FINANCIEN

Gisternacht heeft de kascommissie nog tot diep in de nacht overlegd en uiteindelijk toch via handjeklap en omkoping haar goedkeuring gegeven.

Tomas Butz licht de stukken toe.

Er blijkt een **dubieuze debiteur van de Chaos** te zijn (tevens aanwezig ter vergadering): Barend Koch. Hij licht het gelijk toe: het blijkt namelijk dat door de enorme toestroom aan klanten door de advertentie in de Chaos hij het zo druk had dat hij helemaal niet is toegekomen aan het betalen van de factuur.

Met betrekking tot de **contributie** kan hij kort zijn: dat gaat gewoon goed. Vrijwel alles is binnen, hij deelt nog wat interessante statistieken maar die heb ik verder niet overgenomen.

De **FIP open** kwam dit jaar mooi uit qua begroting en werkelijke kosten en door streng beleid en ditto handhaving door Zeemering! Het zou hem niet gebeuren dat hij er bij zijn afscheids FIP bij-in zou schieten. Goed werk Zeemering, dat is namelijk ook wel eens anders geweest...

ONEC: in 2024 hebben we met three teams meegedaan, dat was vooraf niet voorzien waardoor de kosten iets hoger waren dan begroot. Maar dat er zoveel belangstelling is vanuit de reünisten is alleen maar mooi. We hopen dat die belangstelling blijft en dat we dit jaar (2025) weer met veel reünisten mee kunnen doen.

Oelie merkt op dat aangezien we nu ook darttoernooien houden de deelnemers bij het volgende toernooi allemaal een Forward tattoo moeten hebben. Hij weet denk ik niet dat er meerdere Forwardianen zijn die al lang zo'n tattoo hebben, maar dat terzijde.

Dan de **lening Forward**, Butz geeft aan dat die dit jaar (2025) afgelost wordt, waarop de huidige Fiscus (Idze) zegt "... of een deel...". Dat zal later, tussen genootschap en Forward nog verder besproken worden.

Inmiddels is dat ook gedaan in een vergadering met beide.

Er wordt (helaas weet ik niet door wie) opgemerkt dat Poppe Dijkhuis recent is overleden. Helaas wordt de reünisten populatie samen met de GSAVV ook elk jaar wat ouder. Het is goed om heerbij stil te staan.

Debiteuren 2024:

Er is een **zeer dubieuze debiteur genaamd Henk Uildriks**, die naam komt niemand, ook Oelie, bekend voor. Daarom gaan we snel verder naar de volgende: (erelid) Jon Kropveld, schande dat zelfs ereleden niet betalen, we gaan er achter aan.

Verder doemt de naam "JC van Maanen" weer op, waar in de vorige opschoon-actie hij al zijn achterstallige betalingen weer had opgelost vervalt hij in oude patronen. Er wordt gevraagd (door bestuur) of we hem moeten uitschrijven, maar er wordt voorgesteld om hem te *royeren* en vervolgens op de volgende ALV uit te nodigen om eventueel zijn beklag te doen tegen die royatie en dan zullen we hem allemaal steunen (mits hij betaald natuurlijk).

Butz merkt op dat we nog steeds zeer veel **cash** op de rekening hebben staan en daar eigenlijk niks slims mee doen. Hij wil het op een (offshore) spaarekening zetten, maar is nog even op zoek naar de juiste plek. Hij vraagt wel toestemming om hierin een oplossing te vinden. Er wordt nog geopperd dat dit ook prima kan bij SFH.

07. VERSLAG KASCOMMISSIE

Mark Kaal geeft een algemeen verslag, op hoofdlijnen. Hij geeft aan dat alles wat Tomas qua cijfers deelt met de ALV klopt en dat het geld ook daadwerkelijk op de rekening(en) staat. Hij geeft het advies om te kijken of er rente verdiend kan worden, aangezien dat nu niet/nauwelijks gebeurt.

A. Pasma laat optekenen dat hij onder de indruk is van hoe kweik Tomas erbij zit, waarvoor hij ook de complimenten geeft. Blijkbaar is de onderhandeling over goedkeurig laat geworden of was er een jé-tje in het spel. Het advies was om over te stappen op een wat geavanceerder boekhoudsysteem maar Butz onderhield toch ook zijn excel-boekhouding gebleven, een soort dubbele- of schaduw boekhouding dus. Beide sluiten overigens naadloos op elkaar aan, als dus Pasma.

Hij heeft het nog over een voorziening op de balans voor dubieuze debiteuren, maar mijn boekhoudkundige kennis rijkt niet ver genoeg om te bevatten wat hij daar precies mee bedoelde, misschien dat Oelie dat kan toelichten?

Per (luid) applaus zijn met de goedkeuring van de kascommissie en de rest van de ALV de financiën goedgekeurd.

08. DECHARGE BESTUUR

En met bovenstaande wordt ook decharge verleend aan het bestuur.

09. (HER)BENOEMING KASCOMMISSIE

De (her)benoeming van de kascommissie was ook zo geregeld. **A. Pasma** en **M. Kaal** durven het nog een jaartje aan.

Ik weet niet wat ze gisteren allemaal gedaan hebben in het slotoverleg maar het heeft wel zijn vruchten afgeworpen.

10. EVENEMENTEN

Darten, fietsen, FIP, ONEC. We hebben best een mooi jaar achter de rug qua evenementen, waar het zoals eigenlijk altijd, vaak best moeilijk is om veel reünisten op de been te krijgen. ONEC lijkt een nieuwe bron van enthousiastme gevonden te hebben met twee 55+ teams en nog een 35+ team. Bij die laatste kan binnenkort wellicht nieuwe aanwas verwacht worden omdat een groep “jonge” reünisten de 35 binnenkort aantikt.

Remko Komijn vraagt hoe het zit met het jubileumboek in 2028: komt er ook een **boekpresentatie** in de Martinikerk zoals bij het eeuwboek.

Niet alle aanwezigen waren erbij in de Martinikerk, dus Oelie verteld hoe dat er aan toe ging destijds. Het was een groots evenement in de Martinikerk waar het FEEG eeuwboek gepresenteerd werd tijdens het 100-jarig bestaan van Forward. Het eerste boek werd uitgereikt aan Jacques Wallage, destijds burgemeester van Groningen (en momenteel buurman van mijn broer).

Toen de vader van A. Pasma hem zag zei hij: *“Kom je zieltjes winnen, linkse hond?!”*

Marnix Feikens noteert het en zal het verder oppakken en uitzoeken. Hopelijk is het mogelijk om weer een mooie boek presentatie te houden in 2028.

Een terugkerend punt is het **BBT** nieuw leven in blazen, dit keer wordt voorgesteld om het (weer) bij WV te proberen. Rond 2010 werd het toernooi wel eens bij WV gehouden, omdat veel reünisten in/om Amsterdam wonen. Door verschillende redenen is dat weer gestopt, o.a. omdat het heel moeilijk is om velden te krijgen bij de club, zeker in de periode voor de start van het seizoen (augustus).

Voor degene die het niet weten: BBT staat voor BommenBerendToernooi en BommenBerend wordt gevierd in Groningen op 28 augustus elk jaar omdat de beste Bererend Groningen ooit bevrijd heeft van Utrecht).

Ik heb niet genoteerd of hier actie op wordt ondernomen of dat het met bovenstaande in het achterhoofd gewoon te lastig is om dit in augustus bij WV voor elkaar te krijgen.

11. BEGROTING 2025

De begroting voor 2025 was door Tomas al besproken tijdens het bespreken van de financiën. Specifieke stukken zijn gedeeld tijdens de ALV en eventueel op de website beschikbaar. Tomas noemt wel alvast de debiteuren van 2025: Uildriks en tevens dat JC van Maanen dit jaar *wel* gaat betalen!

De begroting voor 2025 is daarmee ook goedgekeurd.

12. UPDATE LUSTRUMBOEK F125

Er wordt geopperd een 'ruildag' te houden voor de plaatjes en dan komt Henk Postema signeren. Ik denk dat iedereen daar massaal op af zal komen dus ik hoop persoonlijk dat dit gaat plaatsvinden.

Tot op heden helaas nog niet

Geld voor het boek en de evenementen komt binnen via o.a. het sparen van de plaatjes/kaartjes. Ze hebben wel één debiteur: Oelie

Jorrit (oud trainer) is aangesteld als hoofdredacteur. Hij heeft ook al geholpen met wat zaken en vele tips gegeven. Tenminste, dat ik wat het verslag van de trip van de boek commissie + Jorrit op Ibiza verteld, wat daar precies gebeurd is weet niemand (meer).

13. CHAOS

Willem over de Chaos. Hij had gek genoeg die vraag / dit agenda punt niet verwacht, dus hij moet uit de losse pols wat vertellen. Over losse polsjes gesproken: Ian Hulleger is toegetreden tot de redactie en ze hebben het zee goed naar de zin, er wordt veel geborreld en de geschiedenis leert ons dat uit borrelen mooie verhalen voortkomen, dus dat komt helemaal goed. Enige nadeel is dat het notuleren tijdens de borrels er wel eens bij-in schiet.

Oelie vindt de interview techniek van de redactie heel goed, maar het advies is om het korter te houden. Waarop Willem vraagt of dat dan ook geldt voor ingekomen stukken? De laatste ingezonden brief VAN Oelie was namelijk 4 pagina's lang – *blijkt niet waar te zijn* –

Het streven van de redactie is om jaarlijks 2 edities uit te brengen, wat in de praktijk neerkomt op 1.5. Er volgt een applaus voor het mooiste blad van Nederlandse clubs.

14. ONTWIKKELINGEN GSAVV FORWARD

Wietse over Forward. Hij geeft aan dat ze een goed jaar gehad hebben, waar Forward vooral veel gelijk speelt. Ze zijn nu zes maanden bezig, tot nu toe 0 boetes (van de KNVB).

De KNVB int alsnog preventief 1000 euro per maand voor mogelijke boetes, wat ze hebben teruggebracht naar 300 per maand.

Forward shirts: het blijkt dat redelijk wat teams niet in het (blauwwitte) Forward shirt spelen, maar bijvoorbeeld in eigen shirts of varianten op het blauw/wit. Hier wordt actie op ondernomen.

Momenteel zijn er 280 leden verdeeld over 11 teams.

De verbouwing van het sportcentrum begint te spelen, er zijn inmiddels plannen van de ACLO voor de verbouwing. Wietse heeft met verschillende partijen gesproken, ook via de Hockey, maar echt duidelijkheid is er nog niet.

Trainer: ze hebben een nieuwe trainer op het oog: huidig assistent Chris. Hij heeft echter nog niet alle benodigde papieren en moet in mei (2025) nog examen doen om die wel te behalen.

Oelie stelt voor om een commissie op te richten om een vereniging op te richten voor de oudste studentenclubs in de wereld: Forward is dat dan in Nederland.

Dit als commentaar op alle "bouw commissies" e.d. die we willen oprichten.

Het F-bestuur (met voornamelijk F1 spelers) gaat naar Milaan voor een studenten voetbal toernooi.

Adriaan maakt een compliment richting het bestuur ivm hoe ze omgaan met scheidsrechters. Ze hebben iemand in het bestuur verantwoordelijk gemaakt voor KNVB boetes (thema seizoen 23/24) maar ook voor de ontvangst van scheidsrechters. Dat is een positieve ontwikkeling en is ook goed ontvangen door de scheidsrechters zelf.

15. STICHTING FORWARD HOORTWARD

Robert Bolhuis: we hebben het heel gezellig. En dat terwijl geld eigenlijk altijd heel saai is, dus dat hebben ze dan goed voor elkaar. Sloebers is toegetreden tot SFH als secretaris. Helaas hebben ze bij SFH geen (dubieuze) debiteuren onder de *donateurs*.

De verdeling van de inkomsten is min of meer 33/33/33 → donateurs/rente/bouwbijdrage leden. Over de financiële tussenstand is Bolhuis kort: we begonnen ooit met 5000 gulden, nu is het iets meer.

Oelie vraagt of ze ook de ANBI status hebben, Bolhuis antwoordt dat dat helaas niet het geval is, maar dat ze wel heel veel status hebben.

Tomas vraagt nog of er een streefbedrag is, zodat het spaardoel duidelijk is. Het antwoord heb ik niet (genoteerd), dus dat moet ik schuldig blijven. Geloof uit mn hoofd dat het ooit iets van 300.000 was, maar geen idee of dat tegenwoordig nog voldoende is.

16. BOUWCOMMISSIE CLUBHUIS

Oelie vraagt zich af of we een bouwcommissie nodig hebben, de ALV denkt van niet, maar het is wel gezellig.

Het genootschap stelt dit voor omdat het nu al een lang traject is en het zal zeker een F-bestuur overstijgen en ook een potentieel grote financiële impact hebben op Forward. Waardoor we hier toch reunisten bij betrokken willen hebben. De commissie dient vooral om continuïteit te bieden.

Voorstel op de ALV is: Feikens (Groningen) + Derk (Genootschap/Groningen) + Bolhuis (voorzitter SFH) + voorzitter Forward (wisselt dus).

17.WVTK / 18. RONDVRAAG

Oelie: we moeten nooit vergeten dat Forward de titel “koninklijk” heeft. Henk uit Purmerend is koning van Oeganda (al dan niet self-proclaimed) en daar is Forward koninklijk benoemd.

Henk (P of U?) vraagt zich ook af waarom we bij VV Groningen de dies vieren? Waarop wordt geantwoord: onder sletten zitten ook geile wijven”, wat precies niets toevoegt aan het beantwoorden van de vraag maar ook niet on-waar is. Lang verhaal kort: waarom is de dies niet gewoon op West-End?

Comijn merkt op dat iets om het jaar kan? Maar ik weet niet meer wat, hoop alleen niet dat het om neuken ging.

Henk P: meldt dat er nieuwe kunstgrasvelden komen.

Willem: er is nog een halve pagina beschikbaar in de Chaos voor sponsoring.

19. SLUITING

Sluiting door Adriaan om 14u18 met het Three Cheers!